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Navigation Charts (1512 & 1513) Cartes nautiques (1512 & 1513)

Navigation charts are essential for safe boating. Boaters can purchase them from Parks Canada staff at the following lockstations: Ottawa Locks, Hogs Back, Long

Les cartes nautiques sont essentielles pour naviguer en toute siireté. Les plaisanciers peuvent s’en procurer du personnel Parcs Canada aux postes d’éclusage
Island, Burritts Rapids, Smiths Falls Combined, Poonamalie, Lower Beveridges, Narrows, Newboro, Chaffeys, Jones Falls and Kingston Mills.

suivants : les écluses d’Ottawa, Hogs Back, Long Island, Burritts Rapids, I’écluse combinée de Smiths Falls, Poonamalie, Lower Beveridges, Narrows, Newboro,
Chaffeys, Jones Falls et Kingston Mills.
caprimesd - The Rideau Heritage Route

Hideau

H.é.rlln GE moute  Lhe Rideau Heritage Route takes you through historic sites, charming villages, quaint attractions and spectacular recreational areas. Looking for Le Circuit patrlmonlal Rideau
. an experience on the water? Check out the Rideau Heritage Route’s paddling itinerary. Experienced area canoeists and kayakers have contributed a Le Circuit patrimonial Rideau vous fait découvrir des lieux historiques, de charmants villages, de jolies attractions et des aires récréatives spectaculaires. A la
* wealth of information to this colourful itinerary which takes you from Kingston to Ottawa along the historic Rideau Canal waterway; complete with recherché d’une experience sur I'eau? Jetez un coup d’ceil a I'itinéraire qu’on propose aux pagayeurs désirant suivre le Circuit patrimonial Rideau. Des canoteurs

paddling tips, portages, accommodations, sights along the route and more! et kayakistes chevronnés ont contribué a la création de cet itinéraire pittoresque menant de Kingston a Ottawa sur la voie navigable historique du canal Rideau.

Vous y trouverez des conseils utiles, des renseignements sur les portages, ’hébergement et les points d’intérét le long du circuit, et plus encore!
For more information on what to do and see along the Rideau Canal, please visit www.rideauheritageroute.ca.
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